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Overlast in en aan stadsparken Sittard-Geleen

Sittard-Geleen, 16 augpstus 2019

VERZONDEN 2 0 AUG. 2019

Geachte heer Janssen,

Op 2 juli 2019 hebben wij uw brief ontvangen met vragen ex. artikel 43 RvO over de 
overlast in en aan de stadsparken in onze gemeente. U heeft vragen gesteld omdat u 
vanuit diverse bronnen heeft vernomen dat de laatste maanden sprake is van een 
toenemende overlast in de stadsparken. Hieronder treft u onze antwoorden aan.

Vraag 1:
Herkent het college de maatschappelijke klachten over toenemende overlast?

Er is geen sprake van een toenemende overlast. In Burgemeester Damenpark is de 
overlast volgens bewoners zelfs afgenomen. Op het moment dat melding wordt 
gedaan van overlast wordt hierop gehandhaafd. Bewoners geven in gesprek met 
de stadsdeelmanager en handhaving aan dat zij tevreden zijn over deze 
gemeentelijke aanpak.

Vraag 2:
Wat is het beleid van het college met betrekking tot deze problematiek? Inzetten op 
preventie of toch juist op meer handhaving, of gedragsverandering, of gemeentelijke 
ondersteuning van buurtpreventieteams, of juist op allemaal?

De overlast in de stadsparken vergt een integrale aanpak, hetgeen betekent dat wij 
zowel op preventie (o.a. buurtpreventie) als repressie (handhaving) inzetten.

Vraag 3:
Is het college net als de Groenlinks fractie van oordeel dat consistent aanspreken van 
daders op gedrag vanuit het directe gezag (zoals wijkagenten, Boa’s) het beste werkt?

Als het om daders gaat dan is het gezag aan zet. In de preventiefase (het 
voorkomen van de overlast) kan buurtpreventie ook de potentiële overlastgevers 
aanspreken op hun gedrag.
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Vraag 4:
Is er ondercapaciteit op handhaving in deze problematiek (zie krantenartikel De 
Limburger 1 juli waarin een tekort aan 4 Boa’s is aangegeven)?

De integrale aanpak van zowel preventie (o.a. buurtpreventie) als repressie 
(handhaving) wordt als positief ervaren door de bewoners. De vraag naar 
aanwezigheid en inzet van de boa’s neemt dan ook steeds verder toe. De 
handhavingscapaciteit die enkele jaren geleden ter beschikking zou worden 
gesteld, is vanwege bezuinigingen slechts ten dele ter beschikking gesteld.

Vraag 5:
Is bij andere gemeenten al geïnventariseerd wat een effectieve aanpak is?
Indien ja, wat hebben we hieruit kunnen leren?

Zie antwoord 6

Vraag 6:
Is het college bereid om hierover een raadsinformatie bijeenkomst of Pleinbijeenkomst te 
houden in het najaar of volgend voorjaar?

Ja. In het najaar wordt een brede themabijeenkomst Veiligheid georganiseerd voor 
de raadsleden en burgerraadsleden waarbij dit thema wordt meegenomen en 
wordt ingegaan op de noodzakelijke integrale aanpak.

Hoogachtend,
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